
 

 

ZAPISNIK 
 

4. seje-izredne Sveta Krajevne skupnosti Lesce, ki je bila 
v četrtek, dne  30. 3. 2023 ob 18. uri, 

v sejni sobi krajevne skupnosti 
 

Prisotni:  Špela Globočnik, Zlatica Demšar, Miha Gluščič, Planinšek Matjaž, Franci Kapus, 
Branko Rupar, Jože Mlinarič, Matej Burgar, Branko Nerat in Mojca Bešter  
 
Ostali prisotni: Boštjan Brelih - strokovni delavec KS 
Opravičeno odsoten: Andrej Jalen 
 
 
Predsednica Sveta KS Lesce je pozdravila prisotne in ugotovila, da je Svet KS Lesce sklepčen, 
zato lahko nadaljuje z delom in dala na glasovanje predlagani dnevni red:   
 
Dnevni red: 

- 1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 4. redne seje  
- 2. Potrditev zapisnika 2. redne in 3. izredne seje  
- 3. Finančno poročilo  
- 4. Družbeni center – investicije in težave v restavraciji  
- 5. Jubileji društev v letu 2023  
- 6. Čistilna akcija  
- 7. Krajevne novice  
- 8. Razno  

• a) Pobude in predlogi krajanov  

• b) Obrezovanje dreves  

• c) Ostalo 
 

 
1. Ugotavljanje sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 4. redne seje 
 

Prisotnih je bilo deset članov Sveta KS Lesce.  
Špela Globočnik predlaga, da se seja snema za interno uporabo in za izdelavo zapisnika. 
 
SKLEP: Dnevni red je sprejet soglasno. Predlog o snemanju se je odobril z 100% 
podporo z zahtevo, da se ga ne objavi v javnosti in da se posnetek shrani do konca 
mandata.  

 
 
2. Potrditev zapisnika 2. in 3., izredne seje  

Člani Sveta Krajevne skupnosti Lesce niso imeli pripomb o katerih bi morali popravljati 
zapisnik. 
 
SKLEP: Zapisnik 2. redne in 3. izredne seje se potrdi. 
 
 

3. Finančno poročilo  
Špela Globočnik je predstavila finančno poročilo za leto 2022.  
Od vprašanj o projektih v Lescah so bili posredovani odgovori: 

- Glede ceste za verigo je povedala da je zadeva v postopku, za izgradnjo manjkajočega 
pločnika v Dolini pa je del projekta za premik cestišča in v okviru tega se bo zgradil 
pločnik ter povezave komunalnih vodov. 

- Parkirišče pri Balinišču ne bo asfaltiran.  



 

 

- V Hrašah obnova cestišča in izgraditev manjkajoče kanalizacije se bo nadaljevalo z 
deli po pridobitvi zemljišč.  

- Obnova Družbenega centra s strani Občine ni mogoča, ker je v lasti KS Lesce in 
obnovo izvedemo z lastnimi sredstvi.  

- Če bodo sredstva se bo postavila cona 30 na področju Dachava, za obnovitev cestne 
in komunalne infrastrukture pa je potreben projekt za katerega bo poskrbela Občina. 
Rekonstrukcija cestnega odseka skozi Hlebce ne bo izvedena in se zamika v obdobje 
po letu 2024, predlog za izvedbo obvozne ceste v Hlebcah se ne upošteva.  

- Za sanacijo vandalizma lahko dobimo sredstva za intervencijska popravila.  
- Begunjska cesta pri O.Š. se bo naredila rekonstrukcija v naslednjem obdobju le 

izgradnja kolesarske steze je predvidena kot državni projekt. 
- Podvoz pod železniško progo je predviden za osebna vozila iz Železniške ceste na 

Alpsko cesto pri Tuš-u. Podhod za pešce bo narejen pri postaji pod peronom na drugo 
stran. Ograja od železnice po Železniški cesti se bo popravila ob rekonstrukciji postaje. 

  
SKLEP: Finančno poročilo se potrdi. 

 
 
4. Družbeni center – investicije in težave v restavraciji  

Franci Kapus poroča o fotovoltaiki - o tehničnih postopkih za priklop na omrežje. V KS 
Lesce sta dva odjemna mesta, knjižnica in pisarne, ki bi ju združili v eno merilno mesto, 
ker se plačuje omrežnina in priključna moč na dva dela, moč se pri združitvi ne poveča. 
Strošek odjava merilnega mesta je manj kot 50 €. S sončno elektrarno pa se bo pokrival 
strošek na enem merilnem mestu. Ponudnik je pregledal streho in je v redu, potreboval 
bi le garancijo od izvajalca obstoječe kritine. Kljub vsemu je menjava kritine enostavna in 
se lahko odstrani panele ter zamenja kritino. Za viške el. energije je možnost porabe v 
restavraciji in z odštevalnim števcem restavracija povrne za porabljeno el. energijo. 
Izvedba je lahko tudi drugo leto, vendar se je treba odločiti, da izvajalec pripravi 
dokumentacije. Pridobili bomo še drugo ponudbo in se izbere cenejšo.  
Pričakovani letni izkoristek je 16,6Kwh pri porabi 12KWh. 
 
SKLEP: Odločitev za začetek postopka se soglasno potrdi. 
 
 

5. Jubileji društev v letu 2023  
Prispeli sta dve prošnji za sofinanciranje obletnic delovanja društva: 

- Hortikulturno turistično društvo Lesce, 20 let 
- Pevskega zbora Slavček, ki deluje v okviru društva upokojencev Lesce, 30 let. Ob 

obletnici bodo izdali bilten. 
 

SKLEP: Za Hortikulturno turistično Lesce se  nameni 500,00€, za pevski zbor 
Slavček pa 300,00€.  
 
 

6. Čistilna akcija  
15. 4. 2024 Občina Radovljica in Komunala Radovljica organizirata čistilno akcijo Očistimo 
Občino 2023.  
 
SKLEP: KS Lesce se pridruži akciji  15.4.2023, pod vodstvom Špele Globočnik. Odvoz 
izvede Komunala Radovljica. Občina Radovljica prispeva 2€ na udeleženca za malico. 
Malica se naroči v Restavraciji Center, razliko pokrije KS Lesce. Vodo v plastenkah se 
jim ponudi ob začetku akcije. Na privatnih površinah se ne pobira smeti. 
 
 
 



 

 

7. Krajevne novice  
Predsednica vpraša, kdo od članov Sveta je pripravljen sodelovati pri oblikovanju krajevnih 
novic Naše Lesce. Ker nihče od članov Sveta ni pripravljen sodelovati, je bilo v razpravi 
predlagano, da se pripravi le ena izdaja novic oziroma prispevek ob Krajevnem prazniku.  
 
 Za prevzem priprave novic se ni javil nihče od Svetnikov KS Lesce. 
SKLEP: Izid Leških novic bo ob koncu leta. 
 
 
8. Razno  
- Za čiščenje smetišč na privatnih zemljiščih se bo lastnikom poslal dopis da naj 
pospravijo je predlagala Špela Globočnik. 
- Vlomljeno je bilo v hišico na otroškem igrišču, prijavili smo na policijo- policistu 
Sokliču, ki je zadolžen za Lesce. Predlaga nakup tabel da je objekt pod video 
nadzorom, kamere pa se ne kupi, saj je predvidena kamera v okviru participativnega 
proračuna je poročala Špela Globočnik. 
- Potrebno je narediti viden in uporaben dostop do pumptracka je predlagala Zlata 
Demšar. Za lokacijo dostopa je Matjaž Planinšek predlagal podaljšanje pločnika ob 
ograji otroškega igrišča do vrha klanca. 
- Potreben je nakup novih klopi za otroško igrišče z betonskimi podstavki, da je ni 
mogoče premikati. 
- Hrast in bukev ob Centru bo pogledal Jan Bizjak in je predlagal da jih strokovno 
obreže in se kasneje odstranjuje le suhe veje. Pri hrastu bi bilo potrebno zagotoviti 
prostor ob cesti. 
 
 

 
 

 
Zapisnik napisal 
  Boštjan Brelih                                                                  Špela Globočnik 
       Predsednica sveta KS Lesce 
   
  
 


